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رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز در جمع اعضای انجمن اسلامی دانشجویان دانشکده پزشکی تاکید کرد:

لزوم افزایش گفتگو های سازنده و نتیجه بخش در بستر دانشگاه

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز به همراه معاون فرهنگی و دانشجویی، در نشست صمیمی با دانشجویان انجمن

اسلامی دانشکده پزشکی گفت: برای همدلی و رفع شبهات و روشنگری در موضوعات مختلف که اعضای انجمن ها و

تشکل های دانشجویی در مورد آنها مطالبه گری دارند، آماده برگزاری جلسات مداوم و گفتگوی صمیمی با همه

دانشجویان هستیم.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، دکتر بهمن نقی پور ، امروز شنبه 13 اسفند ماه 1401 به همراه معاون فرهنگی و دانشجویی، در این دیدار ضمن اهدا شاخه

گل و تبریک به مناسبت روز ولادت با سعادت حضرت علی اکبر سلام الله علیه و روز جوان، گفت: این روز فرخنده، بهانه ای است برای رفع دلخوری ها و مهر افروزی و مودت، لذا

برای همدلی، رشد و شکوفایی فرهنگی و همچنین ارتباط صمیمی و تجمیع نظرات و استفاده از راه حل ها و نظرات مثبت دانشجویان خلاق پیشنهاد می شود حداقل هر فصل یا

هر دو ماه، جلسه ای با دانشجویان تمام تشکل ها و انجمن های اسلامی و بسیج دانشجویی برگزار شود.

وی در این جلسه گفت: مهمتریت و موثرترین اصل در گفتگوها رعایت احترام متقابل است چرا که در حصول نتایج مطلوب مسائل مطرح شده و ارائه راهکارها و ایجاد فضای توام

با آرامش و امنیت روانی و احترام نقش مهمی دارد، چرا که مسئولین دانشگاه علوم پزشکی، در همه مسائل بهترین ها را برای دانشگاه و دانشجویان خواهانند.

او در ادامه گفت: تجمیع مسائل و مشکلات و اولویت بندی آنها برای مطرح کردن در جلسات آتی بر عهده انجمن اسلامی و تشکل های شرکت کننده در جلسات است تا با برنامه

و گام به گام برای رفع هر یک از مشکلات با ارائه راهکارهای خلاقانه و کارآمد در جلسات اقدام شود.

ادامه جلسه با بیان موضوعات و مسائل مختلف از سوی دانشجویان عضو انجمن اسلامی دانشکده پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، پیگیری شد.
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